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Komárom az elmúlt fél évben pályázatok révén 45 millió korona bevételhez jutott 
  A városi hivatal által az elmúlt fél évben önállóan, valamint különbözõ partnerekkel
közösen beadott pályázatokról tájékoztatott Bastrnák Tibor polgármester és Fonód Tibor,
a városi hivatal pályázatokért felelõs munkatársa.  Komárom az elmúlt fél évben pályázatok
révén 45 millió korona bevételhez jutott 
  A városi hivatal által az elmúlt fél évben önállóan, valamint különbözõ partnerekkel közösen
beadott pályázatokról tájékoztatott Bastrnák Tibor polgármester és Fonód Tibor, a városi hivatal
pályázatokért felelõs munkatársa. 
  „Örömmel mondhatom, hogy az Európai Unió egyes alapjaihoz benyújtott tizenkét
pályázatunkból hat sikeres volt, további három pedig még elbírálás alatt áll – árulta el Bastrnák
Tibor. – A lehívott pénzeknek köszönhetõen összesen mintegy 45 millió koronával sikerült
gyarapítani a város bevételét.” 
  A sikeres projektek közül mindenekelõtt az új Duna-híd építésének elõkészítésére kapott 23,6
millió koronát kell megemlíteni. A pénzbõl a környezetvédelmi és egyéb hatástanulmányokat, az
építkezési engedélyhez szükséges dokumentumokat biztosítja a város. „A pályázat pozitív
elbírálásának egyik alapfeltétele volt, hogy mind a szlovák, mind a magyar közlekedésügyi
minisztérium támogassa a tervezetet – tette hozzá a polgármester. – A tanulmányok
kidolgozásával olyan komplex tervdokumentációt tudunk a kormány elé terjeszteni, amely
alapján már a konkrét hídépítésre pályázhat az ország az EU-s alapoknál.” 
  A szociálisan hátrányos környezetbõl származó tanulók középiskolai továbbtanulásának
ösztönzésére ötmillió koronát nyert a város, az erõdrendszer felújításához szükséges
dokumentumok kidolgozására 5,5 milliót, az Erzsébet-sziget területrendezési tervének
elkészítésére pedig 818 ezer koronát. Pécs partnereként további hét európai várossal közösen
a szociális szegregáció feltérképezésére és az ebbõl eredõ problémák felszámolására tett
javaslatok kidolgozására 2,8 millió koronát kapott Komárom. Bár a csónakház és környéke
teljes revitalizációjára vonatkozó pályázatot a komáromi kajak-kenu klub nyújtotta be, a város
ebben az esetben is partnerként szerepelt. A sikeres pályázat eredményeként nyolcmillió
koronát sikerült lehívni EU-s forrásból. 
  „Jelenleg folyik az elbírálása annak a pályázatunknak, amelylyel a városi hivatal és a városi
intézmények közti kommunikációs rendszert kívánjuk kiépíteni. A rendszer azonban Komárom
valamennyi polgárát szolgálná, ugyanis az egész városban drót nélküli internet-hozzáférést
biztosítana” – tájékoztatott Fonód Tibor. Egy további, elbírálás alatt álló pályázat az Öregvár
felújítására vonatkozik, és a dél-komáromi Monostori erõddel közösen is benyújtott pályázatot a
város, mégpedig kulturális rendezvények „idecsalogatása” céljából. Meg kell még említeni az
Apáli kerékpárút bõvítésére benyújtott pályázatot, amely – bár a bírálóbizottság támogatásra
érdemesnek ítélte – a korlátozott pénzforrás miatt egyelõre várólistára került. Bastrnák Tibor
végül kiemelte a Regionális Fejlesztési Ügynökségnek a pályázatok kidolgozásában nyújtott
hathatós segítségét. 
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